
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS

1 mars 2022

• Møtet ble avholdt 1 mars 2022, på Teams

• Eirik Markussen, Arild Løvstad og Geir Frode Sletten hadde meldt forfall

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Varekjøpet i 2021 viste en betydelig organisk vekst, både i kroner og antall dekk

• 5 medlemmer ble lagt ned i 2021, og tre nye kom inn

• Alle bonuser ble rekordhøye i 2021

• Regnskapet ble gjennomgått, og et forslag til medlemsbonus ble vedtatt

• Budsjettet for 2022 ble gjennomgått og vedtatt

• Det ble orientert om vanskelige avtaleforhandlinger for 2022, men resultatene ble 
til slutt gode.

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.


